

## PRAYERS

The House resumed debate on the motion of Mr. MacLaren, seconded by Mr. Lumley,—That Bill C-21, An Act to provide borrowing authority, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate continuing;

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Forty-first Report of the Clerk of Petitions stating that she has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the release of the poet Mykola Horbal incarcerated in the Soviet Union, and finds that the petition, presented on Wednesday, March 7, 1984, by the honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Flis), meets the requirements of the Standing Orders as to form.

By unanimous consent, it was ordered,—That the Order of the House of March 5, 1984 referring the Supplementary Estimates (C), 1983-84, to the several Standing Committees of the House be amended by deleting the referral of Social Development Votes 2c and 3c to the Standing Committee on Transport and by adding the referral of the said Votes to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

The honourable Member for Kootenay East—Revelstoke (Mr. Parker) presented a petition.

Mr. McKenzie, seconded by Mr. Domm, by leave of the House, introduced Bill C-224, An Act to constitute a senior citizens advisory assembly, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. McKenzie, seconded by Mr. Domm, by leave of the House, introduced Bill C-225, An Act to amend the Pension Act (administrative delay), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Debate was resumed on the motion of Mr. MacLaren, seconded by Mr. Lumley,—That Bill C-21, An Act to provide borrowing authority, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate continuing;

By unanimous consent, the House reverted to "Introduction of Bills".

Mr. Axworthy, seconded by Mr. Fox, by leave of the House, introduced Bill C-23, An Act to amend the Prairie Grain Advance Payments Act, which was read the first time and

## PRIÈRE

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. MacLaren, appuyé par M. Lumley,—Que le projet de loi C-21, Loi portant pouvoir d'emprunt, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat se poursuit;

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le quarante et unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'elle a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant la libération du poète Mykola Horbal incarcéré en Union soviétique, et qu'elle constate que la pétition présentée le mercredi 7 mars 1984 par l'honorable député de Parkdale—High Park (M. Flis) est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que l'on modifie l'ordre adopté par la Chambre le 5 mars 1984 pour déferer le Budget supplémentaire (C) de 1983-1984 aux divers Comités permanents de la Chambre en supprimant le renvoi des crédits 2c et 3c du Développement social au Comité permanent des transports et en renvoyant lesdits crédits au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

L'honorable député de Kootenay-Est—Revelstoke (M. Parker) présente une pétition.

M. McKenzie, appuyé par M. Domm, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-224, Loi portant constitution d'une Assemblée consultative des personnes âgées, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. McKenzie, appuyé par M. Domm, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-225, Loi modifiant la Loi sur les pensions (retard administratif), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le débat reprend sur la motion de M. MacLaren, appuyé par M. Lumley,—Que le projet de loi C-21, Loi portant pouvoir d'emprunt, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat se poursuit;

Du consentement unanime, la Chambre revient à la rubrique «Dépôt de projets de loi».

M. Axworthy, appuyé par M. Fox, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-23, Loi modifiant la Loi sur les paiements anticipés pour le grain des Prairies, qui est lu